

Миллиардер Жорж Морган – воплощение дьявола Иеговы, проявленный «Люцифер», Хозяин Земли, сатана.



**Дьявол Иегова – колдун и чёрный маг.
Перевернутый пентакл – признак колдовства и чёрной магии.**

*** Главарём еврейской олигархии и коррупции является Иегова-дьявол. Иегова мошенническим путём создал группу миллиардеров для управления США. Он просто так, «за здоровье живёшь», ничего не делает. Моргана и Рокфеллера дьявол готовил для себя. В то время Иегова был в астральном теле на низшем астральном плане и страстно желал воплотиться на Земле. К этому времени в Англии уже была жертва из семьи наркоторговца и морского пирата – Морган. Перед началом Северной войны, сценарий которой разработан был Иеговой, дьявол переселил Моргана в Америку. У всех остальных миллиардеров была однотипная биография, и все они были управляемы дьяволом! В своей книге Иегова приводит семь фамилий миллиардеров, которых создал лично он!

Главный мошенник из рода Морган - Джон Пирпонт Морган (отец) раздул свой кошелёк во время Северной войны в США спекуляцией (оптом скупал непригодное оружие и продавал государству в 6, 5 раз дороже; было открыто уголовное дело, но Иегова его закрыл). Морган создал банк и финансовыми аферами постепенно поглощал другие банки. Действовал через Моргана-отца главный мошенник планеты нашей - Иегова. Дьявол руками Джони Пирпонт Морган (сын) застрелил отца, чтобы стать, со временем, единственным и полномочным хозяином миллиардов. Следствие и опознание трупа отца не проводилось; Иегова дело закрыл. Сатана провоцирует на преступление, а потом наказывает; он – Ангел Смерти. Многочисленному убийцу Джони Пирпонт Морган дьявол тоже лишил жизни. Для Иеговы убить человека силою мысли не сложно. Он оторвёт сознание (светящийся диск над головой), сознание потащит за собой низшее астральное тело (эфирное), астральное тело увлечёт оболочку с энергией. Физическое тело без энергии – труп. Высшие Тонкие тела (высшее астральное и ментальное) сами удалятся. Рождение пола ребёнка тоже предусмотрел сатана. Готово! Условия для воплощения созданы! Жорж Морган!!!

Иегова вошёл в астральное тело в физическое тело сына миллиардера Джони Моргана (третье поколение) во время сна жертвы. Другими словами отправил на тот свет жертву ранее положенного срока смерти. В теле Жоржа Моргана живёт Иегова-дьявол! Жену взял за себя из семьи миллиардера Рокфеллера. Таким образом, объединил два состояния в одно, приобрёл тело и фамилию миллиардера. Дьявол не рождается и не умирает, - одно воплощение сменяет другим. Он с астрального плана, как ястреб, ищет себе жертву по расчёту, вытесняет его из физического тела и вселяется сам. Иегова - самый богатый человек на планете. Америка в долгах у дьявола Иеговы, имя его – Жорж Морган! Кукловод Иегова создал НАТО для управления планетой. Дьявол продаёт долги США, чтобы вернуть наворованные деньги, и скупить на них золото и драгоценные камни. Дьявол готовится на Сатурн, собирает чемоданы. Вместе с чемоданами утащит с собой на Сатурн тех, кому делал одолжения. Граждане США, не отдавайте долги аферисту Иегове и развалите его «империю сект». В результате Педераст Иегова в меньшинстве покинет Землю в 2046!

Российский Император Александр II и Президент США Авраам Линкольн – воплощение из Шамбалы. Во время Северной войны российский флот перекрыл путь флоту Англии и Франции (помешал бесу Иегове в его мошеннических играх) и Авраам Линкольн закончил войну победителем. Иегова организовал убийство А. Линкольна в 1965.

На парадах геев педераст Иегова должен идти впереди колонны с чёрно – красным флагом дьявола, как основатель общества извращенцев - жертв его гипноза.

Иегова дважды во сне являлся передо мной:

1. Я сижу у дороги, сжалась в комочек, а дьявол огромный стоит передо мной и замахивается топором.
2. Стоит передо мной и говорит: «Ты - никто, а я величина». Скажу не во сне, а наяву: «Величие - в добрых делах без расчёта на вознаграждение». **Владыка Шамбалы, Великий Майтрейя - Бог, Величина! Мудак Иегова всего лишь планетный бес, лунный демон, извращенец, мошенник, кровожадный убийца, лжец и отец лжи.**

Выше дьявола есть Величина – Пространство и Его Закон Кармы; исполнители Кармы люди и Боги. Иегова знает, что пространство всё снимает на фильму, но ежедневно занимается днём онанизмом, а ночью педерастией с несовершеннолетним сынишкой. Жену отвергает по причине **недоразвитого главного для дьявола органа** – это **Возмездие** за его хобби, миллионы извращенцев и парады геев. Дьявол применял гипноз, и к нему ... взаимно. Карма – точные космические весы!!! Богам свойствен тонкий юмор.

За абзац, в котором указана настоящая фамилия дьявола - Морган, Иегова сжёг на моём этаже все счётчики и проводку. В подъезде была дымовая завеса. На моём компьютере Иегова вывел из строя жёсткий диск сатанинской энергией разрушения!

Иду по улице и вдруг видение: справа стоит огромный чёрный Кадиллак, а за рулём – Иегова. И говорит: «Пешком ходишь... Садись, подвезу». От его методов управления на планете укачивает и тошнит. Данный текст - информация от Иеговы. Какова цель? Бахвальство! Продолжение в главе 13.

Billionaire Georges Morgan is incarnate devil Jehovah, The shown "Lucifer", Owner of land, satan.



*Jehovah devil - the sorcerer and black magician.
Inverted pentacle - a sign of witchcraft and black magic.*

***Leader of the Jewish oligarchy and corruption is the Jehovah-the devil. Jehovah fraudulently created by a group of billionaires for the US operation. He just so "for the health of live" does not do anything. Morgan and Rockefeller devil was preparing for himself. At that time, Jehovah was in the astral body at the lower astral plane and passionately to wish to incarnate on Earth. By this time in England for He was a victim from family drug dealer and a pirates - Morgan. Before the start of the Northern War a scenario which has been developed by Jehovah, the devil captive Morgan in America. All other billionaires had a sister biography, and they were all controlled by the devil! In his book,

Jehovah leads seven names of billionaires, which he created personally! The main kind of scammer Morgan is John Pierpont Morgan (father) blew his wallet during the Great Northern War in the United States speculation (gross bought useless weapons and sold to the State at 6, 5 times more expensive; It was a criminal case, but Jehovah it closed). Morgan created by banks and financial scams are gradually absorbed by other banks. Asted by Morgan chief swindler father of our planet is Jehovah. Devil handed Johnny Pierpont Morgan (son) shot his father to become over time the sole and absolute master billion. The investigation and identification of the father's corpse were not carried out; Jehovah deal closed.

Satan provokes a crime and then punishes; He is the Angel of Death. Imaginary killer Johnny Pierpont devil also took the life. For Jehovah to kill a man by the power of thought is not difficult. He will attract to himself the consciousness (the glowing disk above the head), the consciousness of a locomotive to the lower astral body (essential) and the astral body entice skin with energy. The physical body without energy is a corpse. Higher thin body (is higher astral and mental) themselves away. The birth of a child sex satan is also provided. Done! Terms and conditions for the realization of set! **Georges Morgan!!!** Jehovah came into the astral body into the physical body of the son of billionaire John Morgan (third-generation) while sleeping victim. In other words he sent to the light sacrifice before the due date of death. **In the body Georges Morgan lives Jehovah-devil!** Of wife had taken oneself from family the billionaire Rockefeller. Thus, the two states united in one body and acquired the name of the billionaire. The devil is not born and does not die - one embodiment is replaced by another. He is from the astral plane like a hawk looking for a sacrifice of convenience, displaces it from the physical body and settles himself. Jehovah is the richest man on the planet. America is in debt to the devil Jehovah and his name is **Georges Morgan!** Puppeteer Jehovah created NATO to control the planet. Devil sells US debt to return the stolen money and buy them gold and precious stones. The devil is preparing to Saturn, it collects suitcases. Together with suitcases to carry off a Saturn those, who did favor. US citizens do not repay Jehovah speculator and the collapse of his "empire sects." As a result, Jehovah Bugger in the minority will leave Earth in 2046.

Russian Emperor Alexander II and U.S. President Abraham Lincoln is the embodiment from the Shambhala. During the Northern war the Russian Navy blocked the way of the Navy of England and France (prevented the devil to Jehovah in his fraudulent games) and Abraham Lincoln ended the war victorious. Jehovah organized the murder of A. Lincoln in 1965

At the parade of gay pederast Jehovah should the ahead of the column witch red – black flag of the devil? As the founder of the society of perverts are the victims of his hynosis.

Jehovah twice is in a dream before me:

1. I'm sitting by the road, he curled into a ball, and a huge devil is in front of me and brandishing an axe.
2. It should be in front of me and said: "You - one, and I is the value.

" Would say not a dream, but in reality, "Greatness - in good deeds without the calculation of remuneration." Lord **of Shambhala, Great Maitreya - God, the Value of!** Pederast Jehovah only planetary demon, pervert, moon demon, cheater, bloodthirsty murderer, a liar and the father of lies. Above the devil is the value - Space and his Law of Karma; performers Karma people and the gods. Jehovah knows that space everything takes on the film, but the daily deals afternoon masturbation and pederasty night with a minor little boy. Wife rejects due to underdeveloped main body of the devil - is the wages of his hobby, millions of perverts and gay parades. Devil applied hypnosis and him ... is mutual. Karma - the exact space scales !!! Gods peculiar subtle humor.

For the paragraph that contains the name of a real Devil - Morgan, Jehovah burned on my floor all the counters and the wiring. At the entrance was a smokescreen. On my computer, Jehovah brought down the hard drive destruction of Satan's power!

I walk down the street and suddenly a vision right there is a huge black Cadillac, and behind the wheel - Jehovah. And he said: "**Go on foot?** ... Sit don will drive". With him on the same planet is to be dangerous and disgusting.

P.S. This text is information from Jehovah. Whis the purpose is? Of the bluster! Continyation is in ch. 13.

-